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Z á p i s  
 

ze 4. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, konaného dne 

22. 2. 2021, od 15.00 hod., VIDEOKONFERENČNĚ 

Přítomni: dle prezenční listiny záznamu o připojení jednotlivých členů k videokonferenci  

Omluveni:  MVDr. Ungerová, Ing. Kříž, MUDr. Vajcík 

 

Program jednání:  

Aktuální informace k epidemiologické situaci v kraji i v celé ČR. Stavu v našich 

krajských nemocnicích, zdravotnických a sociálních zařízeních a stavu očkování 

v Královéhradeckém kraji. 

 

Zahájení 

Výbor byl svolán k informování o aktuální závažné epidemiologické situaci v našem kraji.  

Jednání 4. výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájila v 15.00 hod 

předsedkyně výboru Ing. Dana Kracíková. Přivítala všechny členy výboru, kteří se 

videokonference účastnili. Dle přihlášených členů výboru v počtu 12 je výbor usnášeníschopný. 

Přivítala hosty, radního pro zdravotnictví MUDr. Zdeňka Finka, Ing. Ludmilu Bášovou, vedoucí 

Odboru zdravotnictví KÚ KHK. 

Ing. Kracíková poté předala slovo MUDr. Finkovi a ten podal informaci o: 

• Stavu a kapacitě očkování v nemocnicích a očkovacích center a dodávkách vakcín 

• Počtu „covidových“ lůžek na JIP a následných v nemocnicích, stav je nadále vážný. 

 

Další diskuse k tématu: 

• Vydání metodiky MZ ČR k zapojení očkování praktických lékařů.  

• Mudr Fink informoval a následné schůzce se zástupci praktických lékařů k očkování, s tím že 

kraj je připraven jim přenechat očkovací vakcíny Astra Zeneca a Moderna.  

• Způsob rezervace k očkování u praktiků, určení očkovaných osob dle věku či diagnózy a 

způsob distribuce vakcín. Pokyn bude vydán od MZ ČR ve spolupráci s kraji. 

• Očkování učitelů a ostatních pedagogických pracovníků – věková omezení či nikoliv. 

• Rezervace přes centrální rezervační systém a informace z jednání VZP, kde byli vybráni 

další distributoři vakcín. 

• Posílení okresů s větší epidemiologickou zátěží v dodávce vakcín 

• Situace na Trutnovsku - uzávěra trvá, situace se nepatrně zlepšila, je míň příjmů do 

nemocnice a měně záchytů dalšího onemocnění. 

• Krajský koordinátor prof. MUDr. Malý a jeho úloha a pravomoce. 

• Dodržování protiepidemiologických pravidel a opatření, zpřísnění sankcí při nedodržení. 

• Jarní prázdniny na Královéhradecku a s tím související přetíženost regionu Orlické hory a 

skiareál v Polsku v návaznosti na zatížení kapacity krajských nemocnic z důvodu 

nedodržování protiepidemických pravidel i možnosti úrazů. Zvážení možnosti řešení 

rezervačním systémem na parkovišti a tím omezení počtu návštěvníků. Projednání 

v Bezpečnostní radě kraje.  

Diskuse se účastnili: 

Ing. Kracíková, MUDr. Šidáková, MUDr. Mašek, MUDr. Plzák, doc. MUDr. Heger, MUDr. 

Veselý. P. Havlena, Ing. Šturma  
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???????????????.. 

p?edseda v?boru 

????????????????. 

ov??ovatel z?pisu 

 Ing. Kracíková 

Navrhla další termín výboru na pondělí 01.03. 2021 od 15.00 hodin. Ještě bude určeno, zda 

distančně nebo prezenčně. Vzhledem k tomu, že čas, který byl vyhrazen pro toto 

videokonferenční jednání byl vyčerpán a nebyly již další příspěvky ani dotazy do diskuse, 

předsedkyně výboru poděkovala členům výboru a hostům, za účast na 4. jednání výboru 

zdravotního a v 16.00 hodin jednání ukončila.  

 

 

Příští jednání výboru se koná 1. 3. 2021 

 

 

 

………………………………………….             

               předseda výboru                   

 

 

Zapsala: Nováková Soňa   


